

Geldmarktsätze / Money market rates \*)

Die Daten werden aus lizenzrechtlichen Gründen erst am nächsten Arbeitstag veröffentlicht.  
Data are fee liable and are therefore published with the delay of one working day.

% p.a.

Zeit / Period	EURIBOR ® 2)					
	€STR 1)	Wochengeld / One-week funds	Monatsgeld / One-month funds	Dreimonatsgeld / Three-month funds	Sechsmontagsgeld / Six-month funds	Zwölfmontagsgeld / Twelve-month funds
<b>Monatsdurchschnitte/ Monthly averages</b>						
2022 Sept.	0,355	0,42	0,57	1,01	1,60	2,23
Okt.	0,656	0,70	0,92	1,43	2,00	2,63
Nov.	1,368	1,38	1,42	1,83	2,32	2,83
Dez.	1,568	1,60	1,72	2,06	2,56	3,02
2023 Jan.	1,902	1,89	1,98	2,35	2,86	3,34
Febr.	2,275	2,30	2,37	2,64	3,14	3,53
März	2,572	2,57	2,71	2,91	3,27	3,65
April	2,900	2,88	2,96	3,18	3,52	3,76
Mai	3,080	3,09	3,15	3,37	3,68	3,86
Juni	3,238	3,25	3,34	3,54	3,83	4,01
Juli	3,402	3,40	3,47	3,67	3,94	4,15
Aug.	3,642	3,63	3,63	3,78	3,94	4,07
<b>Tageswerte/ Daily quotations</b>						
2023 Juli 28.	3,404	3,465	3,585	3,725	3,958	4,111
31.	3,392	3,455	3,578	3,715	3,929	4,064
Aug. 1.	3,404	3,532	3,580	3,723	3,948	4,076
2.	3,655	3,610	3,610	3,733	3,944	4,081
3.	3,653	3,638	3,609	3,722	3,937	4,052
4.	3,653	3,643	3,615	3,743	3,940	4,045
7.	3,653	3,637	3,638	3,754	3,949	4,055
8.	3,652	3,640	3,615	3,765	3,921	4,065
9.	3,649	3,647	3,625	3,759	3,927	4,053
10.	3,652	3,647	3,621	3,788	3,937	4,052
11.	3,653	3,628	3,638	3,781	3,928	4,056
14.	3,656	3,641	3,664	3,799	3,957	4,076
15.	3,657	3,608	3,627	3,787	3,943	4,091
16.	3,654	3,637	3,623	3,798	3,964	4,116
17.	3,654	3,640	3,632	3,815	3,941	4,095
18.	3,655	3,634	3,615	3,816	3,944	4,091
21.	3,654	3,631	3,612	3,806	3,941	4,082
22.	3,655	3,628	3,637	3,808	3,951	4,106
23.	3,652	3,640	3,642	3,826	3,953	4,082
24.	3,649	3,638	3,632	3,784	3,932	4,048
25.	3,652	3,648	3,620	3,788	3,935	4,045
28.	3,651	3,628	3,645	3,771	3,944	4,070
29.	3,652	3,638	3,631	3,783	3,944	4,074
30.	3,652	3,651	3,654	3,803	3,956	4,065
31.	3,646	3,645	3,637	3,795	3,987	4,102
Sept. 1.	3,652	3,642	3,639	3,770	3,934	4,055
4.	3,652	3,636	3,636	3,798	3,955	4,049
5.	3,651	3,622	3,625	3,802	3,938	4,068
6.	3,652	3,628	3,651	3,795	3,929	4,051
7.	3,652	3,645	3,670	3,799	3,938	4,078
8.	3,653	3,659	3,682	3,800	3,952	4,086
11.	3,652	3,639	3,662	3,822	3,970	4,081
12.	3,654	3,632	3,699	3,824	3,968	4,103
13.	3,652	3,651	3,675	3,845	3,999	4,112
14.	3,653	3,674	3,725	3,867	4,040	4,159
15.	3,650	3,690	3,762	3,878	4,055	4,169
18.	3,648	3,715	3,762	3,903	4,066	4,191
19.	3,651	3,777	3,891	3,934	4,071	4,216
20.	3,901	3,878	3,834	3,934	4,070	4,222
21.	3,902	3,895	3,869	3,955	4,072	4,224
22.	3,905	3,875	3,872	3,958	4,082	4,213
25.	3,904	3,883	3,865	3,977	4,122	4,208

\* Ein Anspruch auf Bereitstellung der Zinssätze wird durch die Veröffentlichung nicht begründet. Die Deutsche Bundesbank behält sich vor die Informationen zukünftig nicht mehr auf der Webseite zu veröffentlichen. Alle Angaben ohne Gewähr. Es werden keine ausdrücklichen oder stillschweigenden Zusicherungen oder Garantien hinsichtlich der Aktualität, Genauigkeit, Rechtzeitigkeit, Vollständigkeit, Marktgängigkeit oder Eignung der Informationen als Zins- bzw. Referenzzinssätze gemacht. Weder das European Money Markets Institute (EMMI), noch Euribor EBF, noch Euribor ACI, noch die Referenzbanken, noch das Euribor Steering Committee, noch die Europäische Zentralbank, noch Reuters, noch die Deutsche Bundesbank können bei Unstimmigkeiten, Unvollständigkeit oder verspäteter Bereitstellung der aufgeführten Geldmarktsätze haftbar gemacht werden. Siehe zum €STR auch folgenden Disclaimer der Europäischen Zentralbank, der auch für die Veröffentlichung durch die Deutsche Bundesbank gilt: [https://www.ecb.europa.eu/stats/financial\\_markets\\_and\\_interest\\_rates/euro\\_short-term\\_rate/html/index.en.html](https://www.ecb.europa.eu/stats/financial_markets_and_interest_rates/euro_short-term_rate/html/index.en.html)

1 Euro Short-Term Rate: Seit 2. Oktober 2019 veröffentlicht die Europäische Zentralbank auf Basis von getätigten Einzeltransaktionen vom vorherigen Handelstag, die in Euro denominated sind, den €STR. Diese werden von berichtspflichtigen Banken im Zuge der Geldmarktstatistik gemeldet. Monatsdurchschnitte sind eigene Berechnungen der Deutschen Bundesbank. 2 Die Euribor®-Tageswerte werden vom European Money Markets Institute (EMMI) berechnet. Bitte beachten Sie, dass eine kommerzielle Nutzung der Euribor®-Tageswerte eine Lizenzvereinbarung mit dem European Money Markets Institute (EMMI) voraussetzt. Informationen zu dessen Nutzungsbedingungen sind unter dem unten angeführten Link abrufbar. Monatsdurchschnitte sind eigene Berechnungen der Deutschen Bundesbank auf der Grundlage der vom European Money Markets Institute (EMMI) ermittelten Euribor® Tageswerte. <https://www.emmi-benchmarks.eu/terms-of-use>  
<https://www.emmi-benchmarks.eu/benchmarks/euribor/>

\* Publication does not establish an entitlement to provision of the rates. The Deutsche Bundesbank reserves the right to cease publishing the information on its website in future. All data are supplied without liability. No explicit or implicit assurances or guarantees are made as to the up-to-dateness, accuracy, timeliness, completeness, marketability or suitability of the data as interest rates or reference interest rates. Neither the European Money Markets Institute (EMMI), nor Euribor EBF, nor Euribor ACI, nor the Euribor Panel Banks, nor the Euribor Steering Committee, nor the European Central Bank, nor Reuters, nor the Deutsche Bundesbank can be held liable for any irregularity or inaccuracy, incompleteness or late provision of the money market rates. With regard to the €STR please consider the European Central Bank's disclaimer, which also applies for the Deutsche Bundesbank's publication: [https://www.ecb.europa.eu/stats/financial\\_markets\\_and\\_interest\\_rates/euro\\_short-term\\_rate/html/index.en.html](https://www.ecb.europa.eu/stats/financial_markets_and_interest_rates/euro_short-term_rate/html/index.en.html)

1 Euro Short-Term Rate: On the basis of individual euro-denominated transactions conducted and settled on the previous business day, the European Central Bank publishes the €STR since 2 October 2019. Transactions are reported by euro area banks subject to reporting obligations in compliance with Money Market Statistical Reporting Regulation. Monthly averages are calculations by Deutsche Bundesbank. 2 Euribor® daily rates are calculated by the European Money Markets Institute (EMMI). Please be aware that commercial use of these data is only possible with a licence agreement with the European Money Markets Institute (EMMI). Information on its terms of use are available under the link below. Monthly averages are own calculations by Deutsche Bundesbank based on Euribor® daily rates calculated by the European Money Markets Institute (EMMI). These are unweighted averages. Information on the methodology of Euribor® daily rates are available below. <https://www.emmi-benchmarks.eu/terms-of-use>  
<https://www.emmi-benchmarks.eu/benchmarks/euribor/>